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        Protokół Nr XV/07

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 27 grudnia 2007 r.

--------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:00

- Przewodniczący rady - Otwieram XV sesję Rady Miejskiej w Gniewie, w obecnej
kadencji

        Witam Radnych, Burmistrzów, Panią  Sekretarz, Panią Skarbnik, Pana
radnego Powiatu Józefa Puczyńskiego, Pana sołtysa Jana Albrechta oraz
mieszkańców Miasta i Gminy Gniew.

Stwierdzam , Ŝe na sesji obecnych jest w tej chwili 13 radnych, a więc
wystarczająca ilość radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków.

Nieobecny z powodu choroby  pan  radny  Grzegorz Wasielewski i Pan radny
Zbigniew Megger.

Przystępujemy do pkt 1 – przyjęcia porządku obrad.

- Przewodniczący rady – Porządek obrad wszyscy otrzymali , czy radni mają inne
propozycje do przedstawionego na piśmie porządku obrad?   Nie widzę? Kto jest
za przyjęciem przedstawionego porządku obrad? Jednogłośnie. Dziękuję. Porządek
obrad został przyjęty w następującym brzmieniu:

1. Sprawy organizacyjne:
- otwarcie sesji
- stwierdzenie waŜności obrad
- przyjęcie porządku obrad
- przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji

2. Projekt budŜetu na 2008 rok – podjecie uchwały budŜetowej –
    Druk Nr B/141/07.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) rozpatrzenia skargi na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gniewie – Druk
Nr R/130/07,

b)  zamiany nieruchomości gruntowych - Druk Nr B/138/07,
c) zatwierdzenia gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla gminy Gniew na rok 2008
„zwanego dalej gminnym programem” -  Druk Nr B/139/07,

d) uchylenia w całości uchwał Rady Miejskiej w Gniewie : Nr IV/25/2002 z dnia
30 grudnia 2002 roku, w sprawie jawności dochodów gminnych osób
publicznych, Nr XXXVI/169/2004 z dnia 26 sierpnia 2004 roku w sprawie
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zmian uchwały Nr IV/25/2002 z dnia 30 grudnia 2002 roku w sprawie
jawności dochodów gminnych osób publicznych - Druk Nr B/140/07,

e) zmiany budŜetu na rok 2007 – Druk Nr B/142/07,
f) zmiany uchwały Nr XXI/138/04 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 25 marca

2004 r.- Druk Nr B/143/07,
g) zmiany uchwały Nr XLV/339/06 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 23 lutego

2006 r.  w sprawie ustalenia stawki za 1km przebiegu w krajowych podróŜach
słuŜbowych – Druk Nr B/144/07,

h) zamiaru likwidacji niektórych szkół –jednostek organizacyjnych Gminy Gniew
– Druk Nr B/145/07,

i) wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierŜawy nieruchomości
gminnych – Druk Nr B/146/07,

j)  zmiany uchwały Nr XXVIII/184/04 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 28
października 2004 r. w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym na rzecz
uŜytkownika wieczystego – Druk Nr B/147/07,

k) upowaŜnienia Burmistrza Miasta i Gminy w Gniewie do zaciągnięcia
kredytów i poŜyczek krótkoterminowych w roku 2008 – Druk Nr B/148/07,

l) zmiany uchwały Nr XLVII/360/06 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 28
kwietnia 2006 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych
przez właścicieli nieruchomości za usługi pozbywania się zebranych na terenie
nieruchomości odpadów komunalnych oraz opróŜniania zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – Druk Nr B/149/07,

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie

     międzysesyjnym.

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z

    wykonania uchwał Rady.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych

    odpowiedziach na interpelacje.

8. Wolne wnioski i informacje.

a) plan pracy Rady Miejskiej na 2008 rok
b) plany pracy Komisji Problemowych Rady Miejskiej na 2008 rok

9. Ustalenie terminu następnej sesji.

10. Zakończenie sesji.
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Protokół poprzedniej sesji był do wglądu w biurze rady, obecnie znajduje się
przy liście obecności i proponuję przyjąć go bez odczytywania. Czy są uwagi do
protokółu? Nie widzę? Kto jest za przyjęciem protokołu bez odczytywania?
Jednogłośnie. Dziękuję. Zamykam pkt 1 porządku obrad i przystępujemy do pkt 2.

Punkt 2 porządku obrad -  Projekt budŜetu Gminy na 2008 rok.

- Przewodniczący rady – Proszę teraz Panią skarbnik Marię Olszewską o
omówienie uchwały  budŜetowej   na 2008 rok – Druk Nr B/141/07.

- Maria Olszewska – Projekt budŜetu był omawiany na wszystkich komisjach i
uwag do projektu nie wniesiono. Pozwolą Państwo, Ŝe odczytam opinię o
budŜecie, którą otrzymaliśmy z  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku.
Odczytała. Opinia ta  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

- Przewodniczący rady  – Dziękuję.   Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w
tej sprawie? Bardzo proszę. Pan radny  Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Chciałem tylko powiedzieć ,Ŝe projekt budŜetu nie był
omawiany na posiedzeniu komisji finansów poniewaŜ nie było quorum (było
tylko 3 radnych) , nie było Pana Burmistrza i nie było z kim podyskutować na
temat budŜetu. Brakuje mi w tym projekcie porównania wydatków do roku
poprzedniego, brak formy opisowej stanu mienia komunalnego. Przedstawiono
nam projekt w takiej samej formie jak do RIO. Poza tym zauwaŜyłem w tym
budŜecie spadek o 6,31% środków na opiekę społeczną. Chcę Ŝeby w tym
momencie Pan Burmistrz wyjaśnił , dlaczego tak zaniŜono środki właśnie  na
opiekę społeczną? Brakuje tez informacji o stanie mienia komunalnego
Gminnych Spółek. Nie ma teŜ w informacji III etapu budowy domów tzw.
„Tarasów Wierzycy”.  Natomiast jest duŜo informacji na temat ekologicznego
ośrodka edukacji. Co z budynkiem rotacyjnym w Gniewskich Młynach i jego
mieszkańcami oraz budynkiem zakupionym od „GSSCH” w Wyrębach? Nie ma
nic w budŜecie na temat budowy mieszkań socjalnych. Dziękuję.

- Przewodniczący rady – Na pytania , które Pan zadał odpowie Pani Skarbnik , a
pozostała wypowiedź  to była Pańska opinia , a nie pytania.

- Maria Olszewska – Regionalna Izba Obrachunkowa w Gdańsku chce budŜet
tylko w takim układzie  w jakim go przedstawiłam. Wszystkie zmiany jakie
robimy są na bieŜąco wprowadzane do budŜetu. Nie mam wpływu na to czy
tabelka jest w pionie czy w poziomie. Wiem ,Ŝe jest to zrobione prawidłowo.
Jeśli chodzi o opiekę społeczną , to z miesiąca na miesiąc wydatki te maleją z
powodu zmieniającej się na korzyść sytuacji na rynku pracy i po prostu mniej
osób z tej pomocy społecznej korzysta. Nie mamy na to wpływu. Opieka
społeczna otrzymuje od nas 100% zapotrzebowania. Powinniśmy się tylko  z
tego cieszyć , Ŝe wydajemy mniej, bo są to nasze pieniądze, które pozostają w
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budŜecie i moŜemy je wykorzystać na inne zadania. Rosną inwestycje i z tego
trzeba się cieszyć.

- Andrzej Solecki – Jeśli radny potrzebuje dodatkowych informacji ,to  trzeba mu
je dostarczyć.

- Maria Olszewska – JuŜ szczegółowiej tego budŜetu zrobić nie idzie. Tak chce
RIO i tak musi być.

- Franciszek Sumisławski – Na nasze moŜliwości jest to budŜet bardzo dobrze
skonstruowany , jednakŜe mam teŜ kilka  uwag. Brak w tym budŜecie takich
zadań jak : naprawy drogi w Jeleniu w kierunku bloków i budowy  chodnika.
Remont świetlicy wiejskiej w Rakowcu ciągle pod znakiem zapytania.
Natomiast   jest  w planie na 2008 rok przewidziana modernizacja świetlicy w
Jeleniu. Co z monitoringiem szkół?   Poza tym  uwaŜam ,Ŝe budŜet jest zrobiony
dobrze i będę głosował za jego przyjęciem.

- Andrzej Frost – Nie ma w budŜecie wzmianki o naprawie drogi w Piasecznie, a
powinno nam wszystkim zaleŜeć na jej naprawieniu. Poza tym mieliśmy
otrzymać informację na temat złoŜonych przez nas wniosków do budŜetu i takiej
informacji nie otrzymaliśmy.

- Bogdan Badziong – BudŜet nie jest opowiadaniem . Budowę budŜetu określa
ustawa o finansach publicznych i zgodnie z ustawą został skonstruowany.
Regionalna Izba Obrachunkowa jest tak samo organem nadzoru jak Wojewoda i
to , co organ Ŝąda my musimy zrobić. BudŜet są to dochody i wydatki gminy
wraz ze stanem mienia komunalnego. To, Ŝe spadają wydatki na opiekę
społeczną to naleŜy się tylko cieszyć, bo w zamian rosną wydatki w innych
działach. Jeśli chodzi o wnioski , które złoŜyliście do budŜetu, to jest informacja
w biurze rady i moŜna się z nią w kaŜdej chwili zapoznać. ZUK udzielił
obszernych odpowiedzi i kto chce moŜe je sobie nawet pokserować. Są to
materiały na cały 2008 rok. BudŜet równieŜ wykonujemy przez cały rok , a nie
tylko w styczniu. Droga w Piasecznie będzie naprawiona w 2008 roku. Ten
budŜet jeszcze nie raz w ciągu roku będzie zmieniany , bo róŜne zadania
będziemy realizować. Proszę o przyjęcie tego budŜetu w wersji przedłoŜonej.

- Andrzej Solecki – Pytałem o budownictwo socjalne. Co z domem na Wyrębach?

- Bogdan Badziong – Za budynek w Wyrębach zapłaciliśmy „GSSCH” w Gniewie
60.000 zł , ale  to nie wszystko , bo musimy jeszcze zrobić projekt na ten
budynek  , który ma być ukończony do końca lutego 2008 roku. Budynek w
Brodach nadaje się tylko do rozbiórki. Stosujemy zamiany lokali z lokatorami,
którzy dewastują mieszkania i nie płacą czynszu. Będziemy wspierać tych ,
którzy sami cos chcą robić. Oczywiście są jeszcze  róŜne sytuacje losowe i
takich ludzi teŜ wspieramy. Dobrze funkcjonuje komisja ds. mieszkaniowych.
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Tak, Ŝe robimy  coś  i w tym kierunku , i nie boję się podejmować tych trudnych
spraw.

- Marek Barnik – Odczytał opinię Komisji Finansów o budŜecie Gminy na 2008
rok. Opinia ta stanowi załącznik do protokółu.

- Andrzej Solecki – To nie jest opinia Komisji Finansów tylko wniosek pana
radnego Barnika. Wnoszę o przerwę i spotkanie się w tej chwili Komisji
Finansów w celu wydania opinii o budŜecie.

- Marek Barnik – Ten projekt budŜetu spełnia wszystkie wymogi jakie musi
spełniać projekt budŜetu Gminy , dlatego  po odczytaniu opinii z RIO w
Gdańsku proszę radnych o przyjęcie  zaproponowanego przez Burmistrza
BudŜetu Gminy na 2008 rok.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy radni członkowie Komisji Finansów
wyraŜają chęć uczestniczenia w tej chwili w  komisji?  Za głosowało 2 radnych?
Kto jest przeciw? Przeciw głosowało 11 radnych. Dziękuję. Wniosek kolegi
radnego Andrzeja Soleckiego  nie uzyskał wymaganej większości głosów i
został odrzucony. Przystępujemy do głosowania budŜetu Gminy na 2008 rok.
Kto z radnych jest za podjęciem uchwały budŜetowej w wersji przedstawionej
przez Burmistrza?  Za głosowało 12 radnych , przeciw głosował 1 radny,
wstrzymujących nie było. W głosowaniu nad budŜetem głosowało 13 radnych
(trzynastu). Dziękuję. Uchwała budŜetowa na 2008 rok została podjęta.
Zamykam pkt 2 porządku obrad i przystępujemy do pkt. 3.

 Punkt 3 porządku obrad – Podjęcie  pozostałych uchwał.

- Przewodniczący rady  – Oddaję teraz przewodniczenie obradom Panu
Franciszkowi Sumisławskiemu wiceprzewodniczącemu rady.

- Przewodniczący obrad – Kolejny projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Gniewie – Druk Nr R/130/07. Jest juŜ
tym razem opinia prawna i moŜemy przystąpić do głosowania. Czy są pytania do
projektu? Bardzo proszę . Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki - Proponuję wstawić do projektu słowa: „ częściowo zasadna „
jak to było w poprzedniej uchwale dotyczącej Pana Burmistrza. Obowiązkiem
Pana Przewodniczącego było skierowanie pisma do Pana Krausego z informacją,
co się w tej sprawie dzieje. Przyznał mi rację w tym względzie Pan Radca
Prawny.  Pan Przewodniczący tego obowiązku nie dopełnił dlatego uwaŜam ,Ŝe
taki zapis powinien w tej uchwale się znaleźć.

- Przewodniczący obrad – Panie Burmistrzu jak to jest ,Ŝe Pan Radca do Pana
mówi jedno , a do Radnego, co innego?
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- Bogdan Badziong – Organem , który powinien poinformować Pana Krausego
jest Rada Miejska , a nie Pan Przewodniczący .To Rada powinna równieŜ w tej
sprawie podjąć uchwałę, ale wtedy sprawa taka ciągnęłaby się przynajmniej
przez pół roku i po pół roku ten Pan  otrzymałby dopiero odpowiedź.

- Przewodniczący rady – Dlatego postanowiłem ,Ŝe Pan Krause otrzyma
informację  od pracownika  biura rady, co z Jego skargą się dzieje.

- Andrzej Solecki – Odczytał § 18 statutu Gminy Gniew. Pan Przewodniczący
powinien tę skargę skierować do komisji. Pan Radca powiedział tylko ,Ŝe jest to
problem Rady dlatego zwracam się do Rady i proponuję zapisać w projekcie
uchwały ,Ŝe skarga jest „częściowo zasadna”.

- Przewodniczący obrad – Kto z radnych jest za takim zapisem jaki proponuje Pan
radny Andrzej Solecki? Za głosowało 3 radnych . Kto jest przeciw? Przeciw
głosowało 9 radnych. Dziękuję. Wniosek został odrzucony. Przystępujemy do
głosowania uchwały w formie przedstawionej przez Burmistrza. Kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały? Za głosowało 9 radnych, przeciw głosował 1
radny , a 3 radnych wstrzymało się od głosu. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  zamiany nieruchomości gruntowych - Druk
Nr B/138/07. Odczytał. Czy są uwagi do projektu? Nie widzę? Przystępujemy
do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia gminnego programu
profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania
narkomanii dla gminy Gniew na rok 2008 „zwanego dalej gminnym
programem” -  Druk Nr B/139/07. Odczytał. Czy są uwagi do projektu? Nie
widzę? Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie uchylenia w całości uchwał Rady Miejskiej
w Gniewie : Nr IV/25/2002 z dnia 30 grudnia 2002 roku, w sprawie jawności
dochodów gminnych osób publicznych, Nr XXXVI/169/2004 z dnia 26 sierpnia
2004 roku w sprawie zmian uchwały Nr IV/25/2002 z dnia 30 grudnia 2002 roku
w sprawie jawności dochodów gminnych osób publicznych - Druk Nr
B/140/07.Odczytał. Czy są uwagi do projektu? Bardzo proszę. Pan radny
Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Jestem zbulwersowany tym projektem uchwały. W 2002 roku
wprowadziliśmy ją po to ,Ŝeby pokazać społeczeństwu jaka, to tamta  władza
była rozrzutna , a ta będzie oszczędna i , co jest druga kadencja obecnej władzy i
wychodzi na to ,Ŝe po , co ten biedny Ludek ma wiedzieć ile my zarabiamy?  To,
co stworzył Pan Mroziński z Panem Wiceburmistrzem w tej chwili idzie na
marne.
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- Bogdan Badziong -  KaŜdy z nas składa , co roku oświadczenie majątkowe wraz
z PIT za poprzedni rok, które umieszcza się w Biuletynie Informacji Publicznej,
gdzie ono powinno być i jest.  Od 2005 roku  obowiązuje nowa ustawa  i zgodnie
z ustawą dokumentem o moich dochodach jest mój PIT i oświadczenie
majątkowe umieszczone w BIP. KaŜdy moŜe sobie tam zajrzeć i zobaczyć.

- Andrzej Solecki – Proponuję ,Ŝeby Komisja Gospodarki dokonała analizy ile
osób w Gminie posiada internet? Nie kaŜdy moŜe zajrzeć , bo nie kaŜdy
mieszkaniec w Gminie ma internet.

- Przewodniczący rady – Burmistrzowi Rada ustala wynagrodzenie na sesji, a jeśli
uchwała ta nie będzie zgodna z prawem to Wojewoda ją uchyli.  Póki , co
przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Za
głosowało 10 radnych. Kto jest przeciw? Przeciw głosował 1 radny i 2 radnych
wstrzymało się od głosu. Dziękuję. Uchwała została podjęta i przystępujemy do
kolejnego projektu uchwały.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu na rok 2007 – Druk Nr
B/142/07.  Bardzo proszę. Pani skarbnik Maria Olszewska.

- Maria Olszewska – Omówiła zmiany do budŜetu Gminy na 2007 rok.

- Andrzej Solecki – Składam skargę na Panią Skarbnik. Brak rozliczenia z
mandatów. Obiecała mi rozliczenie mandatów na poprzedniej sesji.

- Bogdan Badziong – Proszę złoŜyć skargę na piśmie.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.  Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/138/04 Rady
Miejskiej w Gniewie z dnia 25 marca 2004 r.- Druk Nr B/143/07. Odczytał. Kto
z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/339/06 Rady
Miejskiej w Gniewie z dnia 23 lutego 2006 r.  w sprawie ustalenia stawki za 1km
przebiegu w krajowych podróŜach słuŜbowych – Druk Nr B/144/07. Odczytał.
Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji niektórych szkół –
jednostek organizacyjnych Gminy Gniew – Druk Nr B/145/07. Bardzo proszę.
Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki –Brakuje wyliczenia ile Gmina dopłaca do subwencji
konkretnie na te szkoły? I ile zyskamy zamykając te szkoły?
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- Bogdan Badziong – My moŜemy róŜne wyliczenia przygotować , ale to musi
chcieć Rada, a nie jeden radny. Co innego jest jeśli dziecko jest tylko przypisane
do szkoły , a co innego faktyczna ilość dzieci w szkole. We wrześniu dzieci
pójdą do szkoły tam gdzie będą chciały , a nie tam gdzie my im wskaŜemy. My
proponujemy ,Ŝeby dzieci z PieniąŜkowa i R akowca poszły do Zespołu Szkół w
Opaleniu , a dzieci z Kursztyna do Gniewu. A jak będzie to się okaŜe. Trzeba
poziom edukacji podnieść. Nie jest dobrze , my tylko udajemy ,Ŝe jest dobrze. W
Opaleniu jest hala i sala komputerowa. Bardzo dobre zaplecze , a nie ma
wystarczającej ilości dzieci. Proszę o podjęcie tej uchwały.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały? Za głosowało 9 radnych. Kto jest przeciw?
Przeciw głosował 1 radny , a 3 radnych wstrzymało się od głosu. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnych
umów dzierŜawy nieruchomości gminnych – Druk Nr B/146/07. Odczytał. Kto
z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/184/04 Rady
Miejskiej w Gniewie z dnia 28 października 2004 r. w sprawie zbycia w trybie
bezprzetargowym na rzecz uŜytkownika wieczystego – Druk Nr B/147/07.
Odczytał. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  upowaŜnienia Burmistrza Miasta i Gminy w
Gniewie do zaciągnięcia kredytów i poŜyczek krótkoterminowych w roku 2008
– Druk Nr B/148/07. Bardzo proszę. Pani skarbnik Maria Olszewska.

-     Maria Olszewska - Omówiła  wyŜej wymieniony projekt.

   Przewodniczący obrad – Dziękuję. Czy są pytania? Nie widzę?     Przystępujemy
zatem do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej  uchwały ?
Jednogłośnie. Dziękuję. ( za głosowało 13 radnych). Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/360/06 Rady
Miejskiej w Gniewie z dnia 28 kwietnia 2006 r. w sprawie określenia górnych
stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi pozbywania
się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz opróŜniania
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – Druk Nr
B/149/07. Bardzo proszę. Pan Prezes Jakub Cybura.

- Jakub Cybura – Spowodowane jest to tym ,Ŝe z dniem 1 stycznia 2008 roku
wchodzi nowe rozporządzenie i cena śmieci za składowanie wzrasta  z kwoty  15
zł do kwoty  75 zł za 1 tonę. Jest to wzrost 500%, a od roku 2009 nastąpi kolejna
podwyŜka  o 50 zł. Są to kwoty proporcjonalne do utrzymania składowiska.
Środki te zostają odprowadzane do Urzędu Wojewódzkiego w Gdańsku.
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- Andrzej Solecki – Co z tym Powiatowym wysypiskiem śmieci?

- Józef Puczyński – Jest program , który  przewiduje wysypiska w kaŜdej gminie ,
a nie jedno powiatowe. Natomiast w przyszłym roku planowana jest budowa
spalarni przy ZOZ w Tczewie , która w całości będzie finansowana ze środków
powiatowych.

- Marek Barnik – Do czego my mieszkańcy w takim wypadku będziemy
zobligowani?

- Jakub Cybura – JuŜ w 2003 r. zadałem pytanie kiedy ten zakład utylizacji
odpadów powstanie to wówczas nikt nie umiał mi na to pytanie odpowiedzieć.
Jeśli chodzi o te stawki to dotyczą one wszystkich zakładów , a nie tylko nas.
Oczywiście trzeba szukać jak najlepszego rozwiązania.

- Janusz Karzyński – Czy z tych zwiększonych kwot za składowanie odpadów
będzie odpis na przydomowe oczyszczalnie ścieków?

- Jakub Cybura – Niestety nie . Te pieniądze będą dla UE za nie wywiązanie się
Polski z umów, których mieliśmy się wywiązać. Głównie chodzi tu o kary , które
płaciliśmy za zanieczyszczanie środowiska.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały? Za głosowało 9 radnych . Kto jest przeciw?
Przeciw głosowało 3 radnych. Głosów wstrzymujących nie było. Informuję
Wysoką radę ,Ŝe jest godz. 13:30 i obrady z powodów osobistych opuścił radny
Stanisław Szwoch dlatego na sali obrad jest obecnie 12 radnych i w głosowaniu
brało udział 12 radnych. Zamykam pkt 3 porządku obrad i przystępujemy do pkt.
4.

Punkt 4  porządku obrad -   Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach

podejmowanych w okresie miedzysesyjnym.

- Przewodniczący rady  -  Przedstawił informację na temat działań rady
podejmowanych w okresie  międzysesyjnym.  Informacja ta  stanowi załącznik
do protokołu. Zamykam pkt 4 porządku obrad i przystępujemy do pkt 5.

Punkt 5 porządku obrad  - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong -  ZłoŜył przygotowane sprawozdanie, które  stanowi
załącznik do protokółu.
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- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam pkt 5 porządku obrad i
przystępujemy do pkt. 6.

Punkt 6 porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący rady – Czy ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę?   
Zamykam pkt 6 porządku obrad i przystępujemy do pkt.7.

Punkt  7  porządku obrad - Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych

interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

- Przewodniczący rady - W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły Ŝadne
interpelacje ani zapytania.   Zamykam pkt 7 porządku obrad i przystępujemy do
pkt. 8 .

Punkt  8 porządku obrad  - Wolne wnioski i informacje.

- Franciszek Sumisławski –  W wolnych wnioskach mamy plany pracy Rady i
Komisji. Odczytał. Przyjmować będziemy je na sesji w styczniu , gdyŜ będą
jeszcze zmiany. Bardzo proszę. Pan radny Powiatu Józef Puczyński.

- Józef Puczyński – Nie ma dziś Przewodniczącego Komisji Gospodarki , ale
chciałbym prosić ,Ŝeby Pan Przewodniczący w lutym  zorganizował wspólne
posiedzenie Komisji Gospodarki  Rady Miejskiej w Gniewie z  Komisją
Gospodarki Powiatu. W budŜecie Powiatu na utrzymanie zimowe dróg
przeznaczyliśmy 70 tysięcy złotych i 50 tysięcy złotych w ogóle na drogi.
UwaŜam ,Ŝe warto przygotować się do takiego spotkania. Mam prośbę do
sołtysów i radnych  jeśli mają problemy z Powiatem to ,Ŝeby śmiało do mnie
dzwonili , a ja postaram się pomóc.  Z okazji nadchodzącego Nowego Roku
Ŝyczę wszystkim duŜo zdrowia i owocnych obrad.

- Przewodniczący rady – Mamy w planie właśnie takie posiedzenie juŜ wpisane na
m-c luty 2008 roku. Będziemy na pewno pamiętać.  Zamykam pkt 8 porządku
obrad i przystępujemy do pkt 9.

Punkt 9 porządku obrad  - Ustalenie terminu następnej sesji.

- Przewodniczący rady – Temat kolejnej sesji:

1. Informacja dotycząca działalności Gminnego Centrum Informacji( koszty ,

 osiągnięcia w dziedzinie promocji gminy).

Termin kolejnej sesji : 30 stycznia  2008 roku  , godz. 11:00.

Na tym zamykam XV sesję Rady Miejskiej V kadencji. Dziękuję wszystkim za
przybycie i za rzeczową dyskusję, a w Nowym 2008 Roku ,Ŝyczę duŜo zdrowia i Ŝeby
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ten przyszły Rok był jeszcze lepszy od tego.  Na tym protokół zakończono. Protokół
sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza drugi
dla rady.
Godzina zakończenia sesji: 14:05.

Protokółowała: Przewodniczący
GraŜyna Dudzik   Rady Miejskiej w Gniewie

Janusz Karzyński


